

VERANSTALTUNGEN

25. – 31. AUGUST 2025

Bönigen

DIENSTAG
26. AUGUST
09:15 UHR



DORFFÜHRUNG BÖNIGEN

Dorfführung durch den historischen Häuserweg von Bönigen. Erfahren Sie viel Spannendes aus dem 16. – 18. Jahrhundert.

Treffpunkt 09:15 Uhr beim Tourismusbüro Bönigen. Die Führung ist kostenlos und eine Anmeldung ist nicht nötig.

MITTWOCH
27. AUGUST
08:15 UHR



YOGA AM SEE

Yoga im Strandbad Bönigen mit Vivienne. Fließendes Yoga mit abwechselnden statischen Haltungen, Entspannungsmomenten sowie Atemübungen.

Anmeldung via SMS/WhatsApp 079 174 55 60
Die definitive Durchführung wird am Vorabend bestätigt.

DONNERSTAG
28. AUGUST
19.30 UHR



KONZERT AM QUAI IN BÖNIGEN

Konzert am Quai von Bönigen mit dem Jodlerklub Bönigen, der Trachtengruppe Bönigen sowie Alphornbläsern und Fahنشwingern. Freuen Sie sich auf traditionelle Schweizer Klänge in stimmungsvoller Atmosphäre direkt am See.

**FREITAG &
SAMSTAG**
29. & 30.
AUGUST
14.00 - 17.00



BÖNIGER UND ANDERE FRAUENGESCHICHTEN

Zum 100-jährigen Bestehen des Gemeinnützigen Frauenvereins Bönigen zeigt die Ausstellung «Böniger und andere Frauengeschichte(n)» spannende Einblicke in das Leben der Frauen im Dorf im 19. und frühen 20. Jahrhundert.

Öffnungszeiten: Freitag – Sonntag, 14 bis 17 Uhr

EVENTS IN *Bönigen*

AUGUST 25 – 31, 2025

**TUESDAY
AUGUST 26TH
09:15 A.M.**



GUIDED VILLAGE TOUR BÖNIGEN

Discover the historic Häuserweg in Bönigen and hear fascinating stories from the 16th to 18th centuries. Meeting point: 09:15 a.m. at the Bönigen Tourist Office. The tour is free of charge and no registration is required.

**WEDNESDAY
AUGUST 27TH
8:15 A.M.**



YOGA BY THE LAKE

Yoga at the Bönigen lakeside lido with Vivienne. A flowing yoga practice combining static postures, moments of relaxation, and breathing exercises. Register via SMS/WhatsApp: +41 79 174 55 60. Final confirmation will be given the evening before.

**THURSDAY,
AUGUST
28TH
7.30 P.M.**



CONCERT AT THE LAKE

Concert at the lake in Bönigen with the Bönigen Yodelling Club, the Bönigen Traditional Costume Dance Group, as well as alphorn players and flag throwers. Enjoy authentic Swiss sounds in a unique lakeside atmosphere.

**FRIDAY &
SATURDAY,
AUGUST
30TH & 31ST
2-5 P.M.**



STORIES OF WOMEN FROM BÖNIGEN AND BEYOND

To celebrate the 100th anniversary of the Women's Society Bönigen, the exhibition "Stories of Women from Bönigen and Beyond" offers fascinating insights into the lives of women in the village during the 19th and early 20th centuries. Opening hours: Friday to Sunday, 2 to 5 pm

VERANSTALTUNGEN

25. – 31. AUGUST 2025

Iseltwald

Dienstag
26. August
19:30 Uhr



PLATZKONZERT IN ISELTWALD

Auf dem Dorfplatz in Iseltwald treten der Jodlerklub Iseltwald, Alphornbläser & Fahenschwinger sowie die Harzerfäger auf. Geniessen Sie ein Konzert voller traditioneller Schweizer Folklore in stimmungsvoller Atmosphäre.

Donnerstag
28. August
18:00 Uhr



COCKTAILABEND STRANDBAD ISELTWALD

Jeden Donnerstagabend ab 18.00 Uhr lädt das Strandbad-Bistro in Iseltwald zu stimmungsvollen Sommerabenden mit Cocktails ein. Der perfekte Ort, um den Tag entspannt am See ausklingen zu lassen.

Samstag
30. August
19:00 Uhr



PLUQUARIUS" LIVE IM STRANDBAD ISELTWALD

Live-Konzert im Strandbad Iseltwald: Die Berner Oberländer Band Pluquarius entführt das Publikum in eine besondere Klangwelt. Mit der Kombination von sphärischem Rock und eingängigen Pop-Elementen kreieren sie futuristische Eigenkompositionen, die für ein einzigartiges Musikerlebnis am See sorgen.

WEITERE
TIPPS



FARNIHUBELWEG

Der Farnihubelweg lädt zu einer abwechslungsreichen Wanderung ein: Vom Ufer des Brienersees geht es durch einen idyllischen Wald hinauf zum Aussichtspunkt Farnihubel. Oben erwartet Sie ein traumhafter Blick über das Fischerdorf Iseltwald mit seiner Bucht und der Seeburg am Ende der Halbinsel. Dauer: ca. 2 Std. | Auf-/Abstieg: 210 Hm

EVENTS IN Iseltwald

AUGUST 25 – 31, 2025

TUESDAY
AUGUST 26TH
7:30 PM



CONCERT AT THE VILLAGE SQUARE IN ISELTWALD

On the village square in Iseltwald, the Iseltwald Yodelling Club, alphorn players & flag throwers, and the Harzerfäger will perform. Enjoy a concert full of traditional Swiss folklore in a charming and atmospheric setting.

THURSDAY
AUGUST
28TH
6:00 PM



COCKTAIL EVENING AT THE LIDO ISELTWALD

Every Thursday at 6:00 PM, the Lido Bistro invites you to relaxing summer evenings with delicious cocktails. The perfect way to unwind at the end of the day!

SATURDAY
AUGUST
30TH
7:00 PM



PLUQUARIUS' LIVE AT THE LIDO ISELTWALD

Live concert at the lakeside in Iseltwald: The Bernese Oberland band Pluquarius takes the audience on a journey into a unique soundscape. Blending atmospheric rock with catchy pop elements, they create futuristic original compositions that promise a one-of-a-kind musical experience by the lake.

FURTHER
TIPPS



FARNIHUBEL TRAIL

The Farnihubel Trail invites you to a scenic hike: starting along the shores of Lake Brienz, the path leads through an enchanting forest up to the Farnihubel viewpoint. From the top, enjoy stunning views over the fishing village of Iseltwald with its bay and the Seeburg castle at the tip of the peninsula. Duration: approx. 2 h | Ascent/Descent: 210 m